
Protokół Nr LXXIV/2023 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 14.09.2023 r. 

Posiedzenie LXXIV Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej 

budynku Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 14.09.2023 r. o godzinie 

12:20. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady sesji, poinformowała, że 

obrady są transmitowane i nagrywane, przywitała zebranych gości . 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  na podstawie sprawdzenia quorum uznała 

za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 14 radnych. 

    

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.      Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.      Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29.08.2023 r.  
5.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXIX/453/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie zmiany uchwały nr LXVIII/441/2023 Rady 
Miejskiej w Ćmielowie z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2023 roku”. 

6.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ćmielowa, w gminie Ćmielów, obszar „B”.  

7.      Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 26.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 26.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie złamania regulaminu 
boiska. 

8.      Głosowanie nad wnioskiem o utworzenie Gminnej Rady Seniorów Gminy Ćmielów 
oraz Młodzieżowej Rady Gminy Ćmielów.  

9.      Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
10.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
11.  Wolne wnioski. 
12.  Sprawy różne. 
13.  Zamknięcie obrad Sesji. 

  



 
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy są uwagi co do przedstawionego 
porządku obrad. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
wskazał, że na komisjach na jego wniosek wprowadzono uchwałę o zmianie miejscowego planu 
w Ćmielowie i ze względów proceduralnych prosi o wprowadzenie tej samej uchwały jako 
pierwszej pod obrady.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zapytał dlaczego przyjmowany jest protokół z sesji 
nadzwyczajnej 29.08 a nie ma protokołu z 10.08. Następnie powiedział, że 10.08 grupa radnych 
złożyła wniosek o wprowadzenie projektu uchwały na dzisiejsze obrady. Wskazał, że jeden z 
radnych wycofał swoje poparcie z wniosku. Zapytał czy każdy wnioskodawca otrzymał takie 
pismo. Dodał, że w piśmie, które otrzymał powinno znaleźć się imię i nazwisko radnego, który 
poparcie dla wniosku wycofał. Stwierdził, że Pani Przewodnicząca złamała postanowienie 
statutu §35 punkt 3 i nie wprowadziła natychmiastowo pod obrady wniosku grupy radnych. 
Wskazał, że każdy z radnych ślubował sprawować obowiązki radnego godnie, rzetelnie i 
uczciwie.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że wniosek mogła 
wprowadzić ale nie musiała i poprosiła o wycofanie, ponieważ było bardzo późno. Dodała, że 
Pani Mecenas powiedziała, iż omawiany projekt uchwały jest źle wykonany. Nadmieniła, że 
wystarczy zmienić i poprawić uchwałę i będzie ona wprowadzona na następną sesję. Wskazała, 
że co do protokołu, jest obecnie bardzo dużo pracy a na stanowisku obsługi rady jest nowy 
pracownik, który nie ma żadnej pomocy. 
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zapytał dlaczego pozostali radni, którzy podpisali się pod 
wnioskiem o wprowadzenie omawianego projektu uchwały nie dostali pisemnej odpowiedzi. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że dała pismo tylko 
wnioskodawcy wniosku.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek odpowiedział, że wnioskodawcami była grupa radnych a nie 
on sam.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że wszystkie dokumenty są 
w biurze rady i można przyjść je zobaczyć. Powiedziała, że radni muszą podjąć uchwałę 
związaną z planem zagospodarowania. Na prośbę Kierownika Dawida Gawłowskiego złożyła 
wniosek formalny o wprowadzenie punktu „Wprowadzenie zmiany do porządku obrad poprzez 
dodanie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ćmielowa".  
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez dodanie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia 



do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ćmielowa”. Zmiana została przyjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez zniesienie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ćmielowa, w gminie Ćmielów, 

obszar "B". Zmiana została przyjęta – 10 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący 

się”.   

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 
 
Radca Prawny Karol Ziemba poinformował, że wniosek o utworzenie Rady Seniorów i 
Młodzieżowej Rady Gminy jest podpisany przez 36 mieszkańców, przez co Rada Gminy nie jest 
zobowiązana do rozpatrywania tego wniosku, ponieważ tych mieszkańców powinno podpisać 
się minimum 50. 
 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez zniesienie punktu "Głosowanie nad wnioskiem o 

utworzenie Gminnej Rady Seniorów Gminy Ćmielów oraz Młodzieżowej Rady Gminy Ćmielów”. 

Zmiana została przyjęta – 8 głosów „za”, 5 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.   

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek po wprowadzonych zmianach odczytała 

proponowany porządek obrad. 

 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29.08.2023 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ćmielowa 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXIX/453/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie zmiany uchwały nr LXVIII/441/2023 Rady 
Miejskiej w Ćmielowie z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2023 roku”. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 26.06.2023r. ( data wpływu do 
tut. Urzędu 26.06.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie złamania regulaminu 
boiska. 

8. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
9. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
10. Wolne wnioski. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. Zmiana została przyjęta – 13 głosów „za”. Radny Piotr Małek nie wziął udziału w 

głosowaniu na znak protestu wobec tego jak został potraktowany.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29.08.2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29.08.2023 r. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie – 14 głosów „za”.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ćmielowa. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta ĆmielowaZmiana została przyjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXIX/453/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie zmiany uchwały nr LXVIII/441/2023 Rady 

Miejskiej w Ćmielowie z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 



opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta i Gminy Ćmielów w 2023 roku”. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak poinformował, że zmiana w omawianym projekcie 

uchwały dotyczy zwiększenia programu o 40 000 zł. Dodał, że będą musiały nastąpić pewne 

przesunięcia jeśli chodzi o finanse i nadmienił, że pieniędzy nie powinno zabraknąć.  

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński zaapelował o adopcję i namawianie do adopcji zwierząt znajdujących się w 

przechowywalni w SZWiGK. Nadmienił, że porzucanie zwierząt skutkuje dużymi wydatkami 

finansowymi dla SZWiGK i gminy.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem zapytała kto jest osobą decyzyjną w 

gminie, ponieważ nie ma sekretarza a Burmistrz Ćmielowa jest obecnie nieobecna.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że kilka osób ma obecnie uprawnienia 

do reprezentowania Pani Burmistrz, w tym on sam. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zapytał czy Dyrektor SZWiGK przewiduje wnioskowanie o 

160.000 - 200.000 na utrzymanie przechowalni w Ćmielowie. 

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński odpowiedział, że przechowalnia zgodnie z zaleceniami wyższych instytucji może 

przechowywać zwierzęta do 14 dni. Dodał, że są sytuacje kiedy zwierzęta są agresywne i od 

razu trzeba je odesłać dalej do schroniska w Janiku. Nadmienił, że nie da się przewidzieć ile 

zwierząt trafi do przechowalni i ile w związku z tym będzie potrzeba pieniędzy.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa zapytał czy Dyrektor SZWiGK nie powinien spotkać się 

z księdzem proboszczem aby tematy porzucanych zwierząt były poruszane na kazaniach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały nr LXIX/453/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 25 maja 2023 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr LXVIII/441/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 30 marca 

2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2023 roku. Uchwała 

została podjęta – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 10.07.2023r. ( data wpływu do 

tut. Urzędu 10.07.2023 r. ) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie złamania regulaminu boiska. 



Radny Rady Miejskiej Piotr Małek wskazał, że w projekcie uchwały podana jest zła data i nikt 

tego nie zauważył. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła powiedział, że regulamin boiska obowiązuje przede 

wszystkim osoby postronne, żeby ktoś nie wjechał np. motorem i nie zniszczył nawierzchni. 

Dodał, że był na imprezie wspomnianej w skardze, gdzie dzieci świetnie się bawiły i nie 

stwierdził uszkodzenia nawierzchni. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 w Ćmielowie Rafał Stan zapytał czy komisja sprawdzała 

kto jest właścicielem terenu, na którym zlokalizowany jest orlik, ponieważ według jego wiedzy 

właścicielem jest klub „świt”.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wskazała, że impreza na orliku była 

organizowana przez Panią Burmistrz.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak nadmienił, że do wyjaśnień Pani Burmistrz zostały 

załączone zdjęcia, które wykazały, że nawierzchnia boiska nie została uszkodzona.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak wskazał, że Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna 

Zdonek nie panuje nad dzisiejszymi obradami. Następnie zapytał Przewodniczącego Komisji 

Skarg czy komisja jest w posiadaniu ekspertyzy o zniszczeniu boiska, a jeżeli tak to poprosił o 

jej przedstawienie.  

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociągów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński powiedział, że biorąc pod uwagę przedmiot dyskusji, to on również złamał 

regulamin boiska znajdującego się niedaleko sali obrad, ponieważ wjechał tam koparką mini 

oraz ciągnikiem ursus, pomimo, że jest zakaz.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały w 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 10.07.2023r. ( data wpływu do tut. Urzędu 10.07.2023 r. ) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie złamania regulaminu boiska. Uchwała została podjęta – 8 

głosów „za”, 6 głosów „przeciw”.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 8. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak poinformował, że obecnie nie ma kto przedstawić 

sprawozdania a na następnej sesji sprawozdanie będzie obejmowało szerszy zakres.  

 

Ad. 9. Informacja Przewodniczącej o złożonych interpelacjach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że Do Burmistrza Ćmielowa 
za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie od  09.08.2023 r. do 13.09.2023 
r. wpłynęło 14 interpelacji i 2 zapytania radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. 



 
Interpelacje złożyli radni: 
   

1. Radny Piotr Małek złożył 4 interpelacje – na interpelację z dnia 10.08.2023 r. nie 
udzielono odpowiedzi. Na pozostałe 3 interpelacje termin udzielenia odpowiedzi 
upływa 20.09.2023 r.  

2. Radna Ewelina Otolińska złożyła 4 interpelacje, na które udzielona została odpowiedź.  
3. Radna Halina Wójtowicz złożyła 2 interpelacje, na które została udzielona odpowiedź i 

1, na którą termin odpowiedzi upływa 21.09.2023 r. 
4. Radny Katarzyna Nikodem  złożyła 1 interpelacje i 1 zapytanie, na które została 

udzielona odpowiedź. 
5. Radny Piotr Paszyński złożył 1 interpelację – termin udzielenia odpowiedzi upływa 

19.09.2023 r.  
6. Radny Jerzy Sykała złożył 1 interpelację i 1 zapytanie – termin udzielenia odpowiedzi 

upływa 22.09.2023 r. 
 

Treści interpelacji i zapytań oraz treści odpowiedzi zostały umieszczone na stronie BIP Urzędu. 
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek wskazał, że pierwszy raz się zdarzyło, aby ktoś z rady nie 
otrzymał odpowiedzi. Nadmienił, że interpelacje składane są za pośrednictwem 
Przewodniczącej Rady i powinna ona nadzorować, aby radny składający interpelację otrzymał 
odpowiedź.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że interpelacja, która 
wpłynęła dotarła do odpowiedniej osoby, która powinna się tym zająć.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zwrócił się aby Przewodnicząca Rady Miejskiej wyjaśniła tę 
sprawę.  
 
Ad. 10. Wolne Wnioski.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że ma nadzieję, iż któryś radny podpisze jego 
wniosek i wytłumaczył, że chodzi mu o to, aby napisać liczbowo kwotę, którą pobiera radny i 
kwotę, którą mu się odbiera za nieobecność na sesji czy komisji. Dodał, że najważniejszym 
punktem wniosku jest to, aby usunąć możliwość usprawiedliwienia nieobecności radnych z 
przyczyn losowych. Powiedział, że jeżeli nie znajdzie Radnego, który podpisze się pod 
wnioskiem to zgłosi interpelacje do Pani Burmistrz, aby wnioskowała z projektem uchwały. 
Wskazał, że może również napisać do wojewody bądź zebrać podpisy mieszkańców.  
 
Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, że kiedy złożył wniosek o obniżkę diet 
radnych i sołtysów o 50% to Radny Piotr Małek tego nie poparł.  
 
Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała powiedział, że w 2021 roku grupa radnych złożyła wniosek 
o autoryzację planu zagospodarowania przestrzennego na części sołectwa Ruda Kościelna i nic 
do tej pory z tym nie zrobiono. Dodał, że złożył interpelacje w tym temacie interpelacje. 
 
Ad. 11. Sprawy Różne.  



Radny Rady Miejskiej Józef Nowak powiedział, że 16.09 Pani Przewodnicząca i Radni 
otrzymali pismo z Ministerstwa Spraw Zagranicznych dotyczące reperacji odszkodowań i 
zadośćuczynienia z tytułu strat wojennych. Wskazał, że Pan Minister zachęca do podjęcia 
uchwały w tej sprawie. Zapytał czy są jakieś prace nad tą uchwałą. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że pismo zostało 
skserowane i dostarczone radnym w celu zapoznania się. Dodała, że grupa radnych może taki 
wniosek złożyć.  
 
Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zacytował fragment wypowiedzi Ministra ze 
wspomnianego pisma z MSW – „Mając na uwadze powyższe, zachęcam Państwa, jako 
przedstawicieli organów władzy samorządowej do aktywnego włączenia się w działania na 
rzecz propagowania i utrwalania prawdy historycznej. Jako najbardziej adekwatne działania 
pozwolę sobie zasugerować: 

1. Podjęcie uchwały wyrażającej poparcie dla starań zmierzających do uzyskania 
odszkodowań za straty wojenne. 

2. Upamiętnienie miejsc zbrodni niemieckich w Państwa rejonie. 
3. Oszacowanie strat wojennych na obszarze Państwa działalności. 

Aktywność na szczeblu lokalnym będzie świadczyła o wysokiej kulturze pamięci w Państwa 
regionie, a także osobistym zaangażowaniu na rzecz pokrzywdzonych. W celu honorowego 
upamiętnienia Bohaterów i świadków trudnej historii Polski, serdecznie namawiam do 
nawiązania współpracy z Instytutem Strat Wojennych im. Jana Karskiego oraz do podjęcia prac 
nad szacowaniem strat materialnych w Państwa miejscowościach. Niech pamięć o 
Pokrzywdzonych nigdy nie zaginie”. (koniec cytatu) Następnie ponownie zapytał czy 
Przewodnicząca i Radni zmierzają do podjęcia uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że Radny mógł poruszyć tę 
kwestię na Komisjach.  
 
Na prośbę Radnego Józefa Nowaka spisana została dokładna transkrypcja dalszego 
przebiegu dyskusji: 
 
Radny Rady Miejskiej Józef Nowak – „Ja się pytam co Pani ma zamiar z tym zrobić?” 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – „Jaki mam zamiar, proszę bardzo, może 
jest Pan Przewodniczącym klubu, może Pan złożyć w imieniu klubu wniosek, może Pan złożyć 
wniosek 3 radnych, może poprosić Pan 5, 10, każdy Radny może decydować. Ja nie jestem 
dyktatorem żebym dyktowała Radnym co mają zrobić. Każdy Radny ma swój rozum, wie co 
ma robić.” 
 
Radny Rady Miejskiej Józef Nowak – „To mamy patriotkę.” 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – „Trzeba zawsze zacząć od siebie, proszę 
mi nie ubliżać.” 
 
Radny Rady Miejskiej Józef Nowak – „Od siedmiu boleści”. 
 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – „Panie Radny Nowak co jeszcze? Czy już 
Pan skończył? Machnięcie ręką, nie da się, widzi Pan? Proszę Pan Radny Sykała jeszcze.” 
 
Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała – „Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 
to jest bardzo poważny temat i proszę nie traktować tego jako kiełbaskę właśnie wyborczą, bo 
ten człowiek, który to w tym momencie, przed wyborami proponuje to dla mnie bardzo nisko 
upadł. Proszę powrócić do tematu faktycznie po wyborach parlamentarnych, na spokojnie, bo 
to jest naprawdę ważny temat, ale nie w tej sytuacji.” 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – „Dziękuję bardzo Panu Radnemu Sykale, a 
tak w kwestii patriotki Panie Józefie Nowak, Pan powinien znać moją rodzinę, mojego męża, 
ludzie zginęli za obronę ojczyzny, wie Pan o tym? I bardzo mnie to zabolało. Jest Pan po prostu, 
mogę powiedzieć, że Pan fałszywie mnie o wszystko oskarża. Dziękuję bardzo, wobec 
wyczerpania punktów sesji zamykam LXXIV Sesję Rady Miejskiej w Ćmielowie.” 
 

Ad. 12. Zamknięcie obrad Sesji. 
Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 13:24. 
Protokołował: Paweł Bajerczak 
 
 

   Przewodnicząca  

                   Rady Miejskiej 
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